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is dit een fair bod?
van Beek: “Wij hebben zorg-

vuldig naar het bod gekeken en 
dit ook geobjectiveerd.  Zo heb-
ben wij een fairness-opinie [on-
derzoek naar redelijkheid bied-
prijs, red.] laten opstellen door 
zakenbank nIbC.

Ook hebben de twee onaf-
hankelijke bestuurders ernaar 
gekeken en die zijn tot het oor-
deel gekomen dat dit een heel 
net bod is.”

Hartog: “Wij werden onaan-
genaam verrast door het bod dat 
Gilde wilde doen. Omdat wij niet 
bereid waren daarvoor aan te 

bieden hebben wij met Gilde ge-
sproken en het initiële bod met 8 
procent  weten te verhogen tot de 
huidige  18,75 euro.  Maar wij vin-
den dat dit bod nog steeds geen 
recht doet aan de potentie van de 
onderneming.”

Burgers: “Dat is natuurlijk 
de hamvraag. Fair voor de koper 
denk ik. Al is er niet zoiets als 
één faire prijs, er is natuurlijk een 
bandbreedte. “

gaat u uw stukken verkopen aan 
gilde? 

Hartog: “Ja. TMC is echt een 
‘people’s business’. Het succes 
van TMC is te danken aan oprich-
ter, grootaandeelhouder en mo-
menteel president-commissaris 
Thijs Manders en de betrokken 
werknemers. Manders en de an-
dere grootaandeelhouders, goed 
voor een ruime meerderheid  (81 
procent) van de aandelen, heb-

ben zich al aan het bod gecom-
mitteerd. Als gevolg van deze 
omstandigheden kiezen wij er 
niet voor om het bod te frustre-
ren, maar nemen wij met pijn in 
ons hart afscheid van ons 6,6 
procentbelang. “

Burgers: ”Het Add value Fund 
vindt de 18,75 euro per aandeel, 
zoals de zaken er nu voorstaan, 
geen goede prijs om ons belang 
op dit moment te verkopen.”


